
Hills Up festival doneo na Zlatibor ritam rock'n'roll-a
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Zlatiborci su uvek spremni da nekim novim, interesantnim sadržajima privuku što veći broj
gostiju i učine ih zadovoljnim. Prošle godine je tako zaživeo, za ovaj tradicionalan kraj atipičan
sadržaj, rock'n'roll festival - Hills Up. Ove godine je doveo nove izvođače, a pred publiku
postavio nove izazove. Organizatori kažu da je njihova ideja bila da upotpune ponudu Zlatibora,
da ponude svima koji borave na Zlatiboru, ali i onima koji ovde žive, neke nove interesantne
sadržaje, koji će pre svega privući mlađu publiku, Sofija Pavlović Luković ispred organizacionog
tima Hills Up festivala kaže da je vreme, za razliku od prošlogodinjih kiša, a zatim i poplava,
bilo"kao poručeno", a priređeni su i spektakularni koncerti.

      

   Za dobar provod tokom tri večeri (23. -25. jula) pobrinuli su se: Škabo, S:A.R.S., Ničim
izazvan, Artan Lili, DJ Aćim, DJ Marko Nastić, Partibrejkers, Ritam nereda, Prljavi inspektor
Blaža i kljunovi, legende naše rock scene, YU grupa, Vrelo, Osvajači, a festival je zatvoren AS
FM žurkom, koja je trajala dok je bilo posetilaca, do ranih jutarnjih sata. - Drugi Hills Up festival
nije doveo samo afirmisane grupe nego i bendove koji su manje poznati. Došli smo na ideju da
ispromovišemo lokalne bendove i one koji nemaju dovoljno prostora na domaćoj sceni. Na naš
konkurs za neafirmisane bendove javilo se, na naše iznenađenje, preko 20 bendova, i to ne
samo iz okruženja kako je prvobitno planirano, nego iz Višegrada, Mostara, celog regiona. Na
konkursu su prošla tri benda koja su imala najviše lajkova na online glasanju, a tri su izabrali
organizatori festivala. Uz muzički program, akcenat je, u subotu, drugog dana festivala, bio
stavljen i na adrenalinske sadržaje kao što su zip-line, tjubing, i planinska trka, planinski
orijentiring, vožnja balonom, pena party, i to je novina u odnosu na prošlu godinu. Uz podršku
Studentskog odmarališta "Ratko Mitrović" održan je i turnir u basketu za ekipe iz cele Srbije.
Tokom trajanja festivala bile su organizovane i radionice i aktivnosti iz oblasti ekologije, završen
je konkurs za amatersku fotografiju i film, obavestila je naša sagovornica. Na pitanje
organizatorima, da li je ovo ostvarenje njihovih snova ili će ovaj festival razvijati dalje, kažu da je
njihov cilj i ove i prošle godine bio da zadrže prvobitni koncept, a to je upotpunjavanje trenutno
aktuelnih muzičkih sadržaja u našoj zemlji sa adrenalinskim sportovima, da posetiocima pruže i
neko novo iskustvo da se okušaju u nečemu što do sada nisu radili i da dobar provod i pozitivan
utisak, bude ono što će sa ovog festivala da ponesu, te da se na izvestan način pridobije
nova-stara publiku za sledeću godinu. - Svima nam je EXIT parametar, kao jedan razvijen
festival. Mi želimo, ako ništa drugo, da se nađemo na pola puta od EXIT-a u Novom Sadu do
Sea Dance festivala u Budvi, da budemo prepoznatljiv muzički festival i da ljudi planiraju da će
krajem jula naredne godine posetiti Zlatibor i ovu našu muzičko-zabavnu manifestaciju - rekla je
na kraju razgovora Sofija Pavlović Luković.
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